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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din 

data de 05 octombrie 2023, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 05 

octombrie 2023, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) 

precum și art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de 

urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna 

nr. 319/29 septembrie 2023, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 129/S/29 

septembrie 2023. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în cotidienele 

locale „Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să ne 

prezinte prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenţi 22 de consilieri județeni din cei 28 în funcţie, 

lipsind consilierii Fazakas Péter, Floroian Stelian-Olimpiu, Gáj Nándor, Szász István-

Endre, Taierling Johann și Tóth Zoltán, respectiv este prezent și Președintele Consiliului 

Județean Covasna, deci în total sunt 23 de persoane cu drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc.  

 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 22 de consilieri judeţeni în 

funcţie și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 23 de persoane 

cu drept de vot, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean 

Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dl. Forró Huba – director, Școala Gimnazială Specială Sf. Gheorghe; 

- Popa Anna-Maria – manager, Teatrul,,Andrei Mureșanu” Sfântu Gheorghe; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 
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Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

Înainte de a vă prezenta proiectul ordinii de zi, în condițiile art. 135 alin. (8) din 

Codul administrativ, vă rog să fiți de acord cu suplimentarea proiectului ordinii de zi 

cu încă șase proiecte de hotărâri și anume:  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de parteneriat între 

Județul Covasna, în calitate de partener și Teatrul Andrei Mureșanu - Sfântu 

Gheorghe, în calitate de beneficiar în cadrul proiectului cu titlul „Festivalul-

Concurs DbutanT, ediția a VIII-a”– 2023; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de 

traseu pentru operatorul de transport ASOCIEREA S.C. LINKA TRANZIT S.R.L. 

- S.C. TRANSBUS S.A., a cărui ofertă a fost declarată câștigătoare la procedura de 

atribuire a contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport 

persoane în județul Covasna pentru LOTUL 4; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de 

traseu pentru operatorul de transport ASOCIEREA S.C. LINKA TRANZIT S.R.L. 

- S.C. TRANSBUS S.A., a cărui ofertă a fost declarată câștigătoare la procedura de 

atribuire a contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport 

persoane în județul Covasna pentru LOTUL 5; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de 

traseu pentru operatorul de transport ASOCIEREA S.C. LINKA TRANZIT S.R.L. 

- S.C. TRANSBUS S.A., a cărui ofertă a fost declarată câștigătoare la procedura de 

atribuire a contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport 

persoane în județul Covasna pentru LOTUL 6; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de 

traseu pentru operatorul de transport COMUNA BARCANI, a cărui ofertă a fost 

declarată câștigătoare la procedura de atribuire a contractelor de delegare a 

gestiunii serviciului public de transport persoane în județul Covasna pentru 

LOTUL 7; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de 

traseu pentru operatorul de transport COMUNA SITA BUZĂULUI, a cărui 

ofertă a fost declarată câștigătoare la procedura de atribuire a contractelor de 

delegare a gestiunii serviciului public de transport persoane în județul Covasna 

pentru LOTUL 9; 

 

În județul Covasna sunt 9 loturi transport public județean, dintre care la 5 loturi 

am finalizat procedura de achiziție publică. 

Probabil știți și dumneavoastră că au fost foarte multe probleme mai ales în zona 

Târgu Secuiesc și în zona orașului Covasna. 

Cu greu am ajuns în această fază, însă pot să vă afirm că după adoptarea acestor 

proiecte de hotărâri, transportul public județean de persoane. 

Pentru celelalte loturi se organizează licitație publică, dar pe loturile 1, 2, 3 și 8 

se desfășoară și momentan transportul public județean se va derula în condiții normale. 
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Cele 5 loturi au fost câștigate de două firme de S.C. LINKA TRANZIT 

S.R.L. și S.C. TRANSBUS S.A. și pentru fiecare lot avem de aprobat câte o hotărâre.  

Zilnic au fost probleme pe aceste loturi cu transportul public de persoane mai 

ales cu elevii navetiști și pe această cale, în locul firmelor care au declanșat aceste 

probele cer înțelegerea populației și încă o dată doresc să subliniez că această lacună se 

datorează unei probleme jurisdicționale de la nivel central și în plus dezbaterile dintre 

firmele de transport din zonă.  

 

Urgența adoptării proiectului de hotărâre de la primul punct din suplimentare 

constă în faptul că „Festivalul-Concurs DbutanT, ediția a VIII-a”– 2023 va avea loc în 

perioada 16-21 octombrie 2023, iar cererea pentru încheierea acordului de parteneriat 

a fost înregistrată la Registratura generală a Consiliului Județean Covasna după 

emiterea Dispoziției de convocare a prezentei ședințe, astfel acest material nu a putut 

fi pregătit până la data convocării ședinței. 

Urgența adoptării proiectelor de hotărâri de la punctele 2-6 din suplimentare se 

datorează faptului că adresa Asocierii S.C. LINKA TRANZIT S.R.L. - S.C. 

TRANSBUS S.A., prin care tarifele de călătorie, respectiv biletele și abonamentele 

aplicabile de la data începerii contractului de delegare au fost însușite și transmise de 

operatorul de transport, a fost înregistrată la Consiliul Județean Covasna abia în data 

de 03.10.2023, proiectul de hotărâre nu a putut fi înscris în proiectul ordinii de zi din 

Dispoziția Președintelui Consiliului Județean Covasna nr. 319/2023 privind 

convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Covasna pentru data de 05 

octombrie 2023. 

 

(A sosit domnul consilier Taierlig Johann. De la această fază a ședinței sunt 

prezenți 23 de consilieri județeni din cei 28 în funcție.) 

 

Ținând cont de cele expuse anterior, pentru organizarea evenimentului 

Festivalul - Concurs DbutanT, ediția a VIII-a” – 2023, organizat de Teatrul Andrei 

Mureșanu - Sfântu Gheorghe precum și pentru asigurarea funcționării serviciului de 

transport public județean de persoane care necesită o rezolvare urgentă,  în temeiul 

art. 135 alin. (8) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, propun suplimentarea 

ordinii de zi cu proiectele de hotărâri anterior menționate. 

 

Subliniez că Proiectele de hotărâri au fost prezentat în comisiile de specialitate. 

 

Supun la vot propunerea de mai înainte. 

(Suplimentarea ordinii de zi de zi se aprobă cu majoritate simplă. ) 

 

Cine este pentru? 24 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 24 de voturi s-a aprobat propunerea domnului președinte. 

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 
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1. Depunerea Jurământului de către domnul Szőcs László consilier 

judeţean declarat ales, a cărui mandat a fost validat de Tribunalul Covasna; 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului 

Judeţean Covasna nr. 145/2020 privind organizarea Comisiilor de specialitate ale 

Consiliului Judeţean Covasna; 

3. Proiect de hotărâre privind alocarea unei sume din bugetul local al Județului 

Covasna pentru finanțarea programului sportiv „Participarea echipelor de 

baschet în CN adulți și juniori” al Asociației Clubul Sportiv KSE – secția baschet 

în baza prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările 

și completările ulterioare; 

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

207/2022 privind numirea comisiei de evaluare a documentațiilor depuse și a 

comisiei de soluționare a contestațiilor în cadrul programului sportiv de utilitate 

publică „Promovarea sportului de performanță”; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice, faza 

Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (DALI), precum și a 

indicatorilor tehnico-economici, pentru obiectivul de investiții ”Demolare clădire 

tabără din cărămidă 23439-C1 și grup sanitar cu spălătorie din cărămidă 23439-

C2”; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare 

pentru obiectivul de investiții „Reconstruire împrejmuire laterală și posterioară 

la Școala Gimnazială Specială, Sfântu Gheorghe”; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de parteneriat între 

Județul Covasna, în calitate de partener și Teatrul Andrei Mureșanu - Sfântu 

Gheorghe, în calitate de beneficiar în cadrul proiectului cu titlul „Festivalul-

Concurs DbutanT, ediția a VIII-a”– 2023; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de 

traseu pentru operatorul de transport ASOCIEREA S.C. LINKA TRANZIT S.R.L. 

- S.C. TRANSBUS S.A., a cărui ofertă a fost declarată câștigătoare la procedura de 

atribuire a contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport 

persoane în județul Covasna pentru LOTUL 4; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de 

traseu pentru operatorul de transport ASOCIEREA S.C. LINKA TRANZIT S.R.L. 

- S.C. TRANSBUS S.A., a cărui ofertă a fost declarată câștigătoare la procedura de 

atribuire a contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport 

persoane în județul Covasna pentru LOTUL 5; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de 

traseu pentru operatorul de transport ASOCIEREA S.C. LINKA TRANZIT S.R.L. 

- S.C. TRANSBUS S.A., a cărui ofertă a fost declarată câștigătoare la procedura de 

atribuire a contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport 

persoane în județul Covasna pentru LOTUL 6; 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de 

traseu pentru operatorul de transport COMUNA BARCANI, a cărui ofertă a fost 

declarată câștigătoare la procedura de atribuire a contractelor de delegare a 

gestiunii serviciului public de transport persoane în județul Covasna pentru 

LOTUL 7; 
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12. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii 

licențelor de traseu pentru operatorul de transport COMUNA SITA BUZĂULUI, 

a cărui ofertă a fost declarată câștigătoare la procedura de atribuire a contractelor 

de delegare a gestiunii serviciului public de transport persoane în județul 

Covasna pentru LOTUL 9; 

13. Diverse 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, toate proiectele de hotărâri 

au fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 24 de coturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 24 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 2, 4, 8, 9, 10, 11 și 12 

este necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 3, 5, 6 și 7 este necesar 

votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Depunerea Jurământului de către 

domnul Szőcs László consilier judeţean declarat ales, a cărui mandat a fost validat de 

Tribunalul Covasna; 

 

Depunerea Jurământului de către domnul Szőcs László consilier judeţean 

declarat ales, a cărui mandat a fost validat de Tribunalul Covasna; 

 

Va depune Jurământul domnul consilier județean Szőcs László,  a cărui mandat în 

funcția de consilier județean în cadrul Consiliului Județean Covasna a fost validat prin 

Încheierea Tribunalului Covasna din data de 25 septembrie 2023, pronunțată în Dosarul 

nr. 1036/119/2023.  
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(A sosit domnul consilier Szász István-Endre. De la această fază a ședinței 

sunt prezenți 24 de consilieri județeni din 28 în funcție.) 

 

Jurământul se depune după următoarea procedură:  

 

Consilierul va pune mâna stângă pe Constituţie, cât și, dacă este cazul, pe Biblie, 

și va depune Jurământul în limba română, după care va semna Jurământul în 2 

exemplare.  

 

Îl invit pe domnul Szőcs László să depună Jurământul.  

 

Rog asistenţa să se ridice în picioare pe tot parcursul ceremoniei de depunere a 

Jurământului. 

(Asistența se ridică în picioare. ) 

 

(Se procedează la depunerea și semnarea Jurământului. ) 

Cei din sală aplaudă. 

 

Tamás Sándor: Vă mulţumesc. 

Felicităm pe domnul coleg Szőcs László! 

Bine ați venit, din nou între noi! 

 

De la această fază a ședinței Consiliul Județean Covasna se compune din 29 de 

consilieri județeni, din care fiind prezenți 25.  

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Judeţean Covasna nr. 145/2020 privind 

organizarea Comisiilor de specialitate ale Consiliului Judeţean Covasna; 

 

Modificarea acestei hotărâri se datorează faptului că domnul consilier județean a 

optat să facă parte din Comisia tineret, ONG-uri și sport. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

alocarea unei sume din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea 
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programului sportiv „Participarea echipelor de baschet în CN adulți și 

juniori” al Asociației Clubul Sportiv KSE – secția baschet în baza prevederilor Legii 

educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările și completările ulterioare; 

 

Prin proiectul depus la de către Asociației Clubul Sportiv KSE – secția baschet la 

Consiliul Județean Covasna au câștigat un sprijin financiar de 350 de mii de lei, din care 

anul acesta vor primi 150 de mii de lei, iar în primul semestru al anului viitor 200 de mii 

de lei. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 207/2022 privind numirea 

comisiei de evaluare a documentațiilor depuse și a comisiei de soluționare a 

contestațiilor în cadrul programului sportiv de utilitate publică „Promovarea sportului 

de performanță”;  

 

Domnul Nagy Zoltán a demisionat din funcția de consilier județean și era 

membru în comisie, în locul dânsului trebuie să desemnăm un alt membru în comisia 

de evaluare a documentațiilor depuse în cadrul programului sportiv de utilitate 

publică „Promovarea sportului de performanță”. 

 

Având în vedere că hotărârile cu privire la persoane se iau întotdeauna prin vot 

secret, vom folosi buletine de vot. 

 

Rog liderii grupurilor de consilieri să facă propuneri. 

Henning Laszlo-Ianos: Fracțiunea UDMR propune pe domnul Oláh István. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Alte propuneri dacă sunt? 

Nu sunt. 

 

Consult pe domnul consilier Oláh István acceptă desemnarea? 

Oláh István: Da, accept! 

Tamás Sándor: Mulțumim! 
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Până când colegii pregătesc buletinele de vot suspendăm acest punct și mergem 

mai departe. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea documentației tehnico-economice, faza Documentație de avizare a lucrărilor 

de intervenție (DALI), precum și a indicatorilor tehnico-economici, pentru obiectivul de 

investiții ”Demolare clădire tabără din cărămidă 23439-C1 și grup sanitar cu spălătorie 

din cărămidă 23439-C2”; 

 

Să nu vă speriați, nu o să demolăm o tabără întreagă.  

Sunt două clădiri vechi în incinta taberei pe care dorim să-le reconstruim.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru obiectivul de investiții 

„Reconstruire împrejmuire laterală și posterioară la Școala Gimnazială Specială, Sfântu 

Gheorghe”; 

 

Dacă treceți în zonă, veți vedea că în doi ani de zile am construit un edificiu nou 

nouț, după ultimele standarde și cred că putem să ne mândrim și pe plan național cu 

această școală pentru copii cu cerințe educaționale speciale și desigur urmează și 

împrejmuim imobilul.  

Am început acest proiect din bani europeni, dar momentan 75% este suportat din 

bugetul județului. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 
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În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea 

conform proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea încheierii unui acord de parteneriat între Județul Covasna, în calitate de 

partener și Teatrul Andrei Mureșanu - Sfântu Gheorghe, în calitate de beneficiar în 

cadrul proiectului cu titlul „Festivalul-Concurs DbutanT, ediția a VIII-a”– 2023; 

 

Este prezentă la ședința noastră doamna Popa Anna-Maria director al Teatrului 

Andrei Mureșanu-Sfântu Gheorghe. 

Dacă doriți să luați cuvântul?  

Popa Anna-Maria: Aș dori să vă mulțumesc, pentru că este a X-lea an consecutiv 

că acest Festival există și există și datorită dumneavoastră pentru că Consiliul Județean 

Covasna ne-a sprijinit constant încă de la prima ediție. 

Vă mulțumesc pentru această ocazie și sperăm că o să avem această relație bună 

în continuare. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Așa cum v-am spus, este stipulat și în contract, sprijinul financiar este de 10 mii 

de lei pentru acest Festival, deci maximul pe care a solicitat instituția. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de traseu pentru operatorul de 

transport ASOCIEREA S.C. LINKA TRANZIT S.R.L. - S.C. TRANSBUS S.A., a cărui 

ofertă a fost declarată câștigătoare la procedura de atribuire a contractelor de delegare a 

gestiunii serviciului public de transport persoane în județul Covasna pentru LOTUL 4; 

 

Este vorba despre zece trasee în zona Sfântu Gheorghe, Saciova, Aninoasa, Reci 

etc. deci de la Covasna spre Sfântu Gheorghe. 

În anexa la proiectul de hotărâre sunt nu numai traseele dar și lista de prețuri  

pentru bilete de călătorie. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  
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Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de traseu pentru operatorul de 

transport ASOCIEREA S.C. LINKA TRANZIT S.R.L. - S.C. TRANSBUS S.A., a cărui 

ofertă a fost declarată câștigătoare la procedura de atribuire a contractelor de delegare a 

gestiunii serviciului public de transport persoane în județul Covasna pentru LOTUL 5; 

 

Este vorba despre 11 trasee în zona Târgu Secuiesc în localitățile: Mărtănuş, 

Breţcu, Ojdula, Hilib, Catalina, Mărcuşa, Ghelinţa, Harale, Mereni, Poian, Petriceni, 

Valea Seacă, Turia, Alungeni, Cernatul, Icafalău și Dalnic.  

 

În legătură cu proiectul de hotărâre am o intervenție și anume la art. 2 în tabelul 

cu trasee propune ca „Icfalău” să fie trecut corect „Icafalău”.  

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre cu modificarea propusă de mine.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea cu 

modificarea propusă. 

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de traseu pentru operatorul de 

transport ASOCIEREA S.C. LINKA TRANZIT S.R.L. - S.C. TRANSBUS S.A., a cărui 

ofertă a fost declarată câștigătoare la procedura de atribuire a contractelor de delegare a 

gestiunii serviciului public de transport persoane în județul Covasna pentru LOTUL 6; 

 

Este vorba despre șapte trasee și desigur de prețurile de călătorie în zona 

orașului Covasna, în localitățile Surcea, Zăbala, Telechia, Brateș, Păpăuți, Zagon, 

Covasna până la Târgu Secuiesc, Întorsura Buzăului, Sita Buzăului, Valea Mare, Sfântu 

Gheorghe 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  



 11 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de traseu pentru 

operatorul de transport COMUNA BARCANI, a cărui ofertă a fost declarată 

câștigătoare la procedura de atribuire a contractelor de delegare a gestiunii serviciului 

public de transport persoane în județul Covasna pentru LOTUL 7; 

 

Pe aceste traseuri este vorba de un alt operator și anume Comuna Barcani. 

Este vorba despre traseul Lădăuţi – Întorsura Buzăului și Barcani – Întorsura 

Buzăului și pe aceste traseuri operatorul este Comuna Barcani. 

Și așa se poate! 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul douăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea tarifelor de călătorie și atribuirii licențelor de traseu pentru 

operatorul de transport COMUNA SITA BUZĂULUI, a cărui ofertă a fost declarată 

câștigătoare la procedura de atribuire a contractelor de delegare a gestiunii serviciului 

public de transport persoane în județul Covasna pentru LOTUL 9; 

 

Este vorba despre un singur traseu și anume: Sita Buzăului (Ciumernic) – 

Întorsura Buzăului, iar operatorul de transport este Sita Buzăului. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  
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Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

Între timp s-au confecționat și buletinele de vot. 

Reluăm punctul patru de pe ordinea de zi.  

 

Rog pe domnul secretar general al județului Sztakics István Attila să explice 

modul de desfăşurare a votării, colegii să distribuie buletinele de vot, iar comisia de 

numărare a voturilor să verifice şi să sigileze urna, după care să se treacă la votarea 

propriu-zisă. 

 

Sztakics István Attila: Explică modul de votare și distribuie buletinele de vot.  

 

După votare. 

Tamás Sándor: Să luăm o pauză până ce comisia numărare a voturilor va număra 

voturile şi va încheia procesul verbal. 

 

După pauză. 

Îl rog pe dl. Váncza Tibor-István, preşedintele comisiei numărare a voturilor, să 

prezinte procesul-verbal încheiat cu ocazia numărării voturilor. 

Váncza Tibor-István: Prezintă procesul-verbal.  

Tamás Sándor: Rezultatul votului, aşa cum reiese din procesul-verbal prezentat 

anterior, trebuie consemnat într-o hotărâre. 

 

Rog pe domnul secretar general al județului Sztakics István Attila, să prezinte 

Proiectul de hotărâre.  

Sztakics István Attila: Prezintă Proiectul de hotărâre.  

 

Tamás Sándor: Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi 

completări, probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul treisprezece al ordinii de zi avem cuprins Diverse.  
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Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse. 

 

Szöllösi Tamás: După cum știți, Consiliul Județean Covasna este un susținător 

important pentru Teatrul „Udvartér” din Târgu Secuiesc. 

Avem mai multe abonamente, de pildă avem și un abonament de patronaj care 

este pentru două persoane și vom avea diferite spectacole nu numai în Târgu Secuiesc, 

vom avea în Covasna și Brașov, dar și în alte locații din județ. 

Vă recomand, dacă puteți să cumpărați un abonament de patronaj! 

Avem în plan să avem și spectacole subtitrate în limba română. 

Vă mulțumesc! 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Dacă mai sunt și alte probleme de discutat? 

Nu sunt. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 

 


